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Vragen van het lid Neppérus (VVD) aan de staatssecretaris van Financiën over 
de mogelijke Anbistatus, dus goed doel, van een familiebank (ingezonden 
9 augustus 2011). 

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van het artikel over de Anthos Bank en dat deze 
familiebank de status van Anbi-instelling zou hebben, dus een fiscaal erkend 
goed doel?1 

Vraag 2
Klopt dit met de feitelijke situatie? Zijn er meer banken die op deze manier de 
Anbistatus hebben? 

Vraag 3
Is het waar dat zulke instellingen geen openbaar jaarverslag hebben? 

Vraag 4
Wat vindt u van dit gebruik van de Anbistatus? Wat gaat u er aan doen? Kan 
dit worden meegenomen bij het Belastingplan 2012?

1 NRC van 6 augustus 2011.

Tweede Kamer, vergaderjaar 2010–2011, Vragen


